

sucio y cansado

We are lying in bed together. 3 guys and Jenny. Anderson in the middle, I am squeezing myself at his left, his boyfriend at the other side, half upon him. Jenny finds somehow some place at the headboard. The flat is upstairs, from the huge window one can see a small square in some distance. The quietude is large, just in a distance you can perceive the city, the busses, the dogs barking at the Plaza 1° de Mayo.

First, for a short moment, I am irritated to lie in bed together with a gay couple and Jenny. Then it feels good to share this moment with the three of them. On the one hand I am relaxed and I feel the warmth spreading from the other bodies, I am holding the hand of Jenny, my arm on top of the belly of Anderson. On the other hand I am aroused because of this situation, the soft warmth of the strange bodies, the delicate hand of Jenny.

Comfort and security are other feelings that come to me, as if I am a part of a bigger body who is embracing several individuals at once. Inside I feel to be in good hands, protected and loved - legs, breast, feet, hair, belly, hands, face.

After that we are sharing a cup of tea, chamomile, outside the sun is shining. Jenny asks if someone wants to say something regarding the performance, feelings, ideas. No one chimes in. All of us remain silent for more than ten minutes. Everyone wanted, that is what I suppose, to dwell some more on the experienced feeling and let it sink in. That was beautiful. Like the silence when you meet each other in music and after that suddenly there is nothing audible left, yet the room is filled with atmosphere. Or like the silence in conversation, after something beautiful, conciliatory or clarifying has been said. A rich silence.

sucio y cansado

Wir liegen zusammen im Bett, 3 Jungs und Jenny. Anderson legt sich in die Mitte, ich quetsche mich links neben ihn, sein Freund auf der anderen Seite halb auf ihn. Jenny findet am Kopfende noch irgendwie Platz. Die Wohnung befindet sich in einem höheren Stockwerk, ein großes Fenster schaute auf den etwas entfernt liegenden kleinen Platz. Die Ruhe ist groß, entfernt hört man die Stadt, die Busse, die Hunde auf dem Plaza 1º de Mayo.

Zuerst bin ich für einen kurzen Moment etwas irritiert mit einem schwulen Pärchen und Jenny in einem Bett zu liegen. Dann fühlt es sich gut an mit den dreien diesen Moment zu teilen. Ich bin einerseits entspannt und spüre die Wärme der fremden Körper, ich halte Jennys Hand, mein Arm liegt auf Andersons Bauch. Andererseits bin ich auch sexuell erregt wegen der Situation, der sanften Wärme der fremden Körper, Jennys feiner Hand.

Geborgenheit ist ein weiteres Gefühl, ich fühle mich als Teil eines großen Körpers, der mehrere Personen umschließt. Ich bin darin aufgehoben, geschützt und geliebt - Beine, Brust, Füße, Haare, Bauch, Hände, Gesicht.

Danach trinken wir Tee, Kamillentee, die Sonnen scheint draußen, Jenny fragt, ob jemand noch etwas sagen wolle zur Performance, Gefühle, Eingebungen. Keiner sagt etwas. Wir schweigen weitere 10 min, alle zusammen. Jeder wollte, so glaube ich nachher, das erlebte Gefühl bei sich behalten und diesem nachspüren. Das war schön. Wie die Stille, wenn man sich musikalisch begegnet ist und dann auf einmal nichts mehr hörbar ist und doch so viel da ist. Oder wie die Stille, nachdem man sich etwas schönes, versöhnliches, aufklärendes gesagt hat. Eine reiche Stille.